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                                                           ACTA REUNIÓ CONSELL 12 DE NOVEMBRE DE 2024 
 
 
 
Assistents presencials: 
Societat Catalana de Medicina d'Urgències i Emergències: Sr. Ricard Hernández Muñoz 
Societat Catalana de Medicina Familiar i Comunitària: Dra. Sònia Moreno Escribà 
Societat Catalana de Medicina Intensiva i Crítica: Dr. Ricard Molina Latorre 
Societat Catalana de Pediatria: Dr. Lluis Mayol Canals 
Societat Catalana d'Anestesiologia, Reanimació i Terapèutica del Dolor: Dr. Marc Bausili Ribera 
Convidat: Pablo Escanez 
 
Connexió on-line:  
Societat Catalana de Cardiologia: Dra. Montserrat Vila Perales 
Societat Catalana de Cardiologia: Dr. Pablo Loma-Osorio  
Societat Catalana de Medicina Intensiva i Crítica: Dr. Juan Carlos Ruiz Rodríguez 
Societat Catalana de Medicina Familiar i Comunitària: Dra. Verónica Domínguez Panadero 
Societat Catalana d'Anestesiologia, Reanimació i Terapèutica del Dolor: Dr. Alex Romero 
Fernández 
Societat Catalana de Medicina d'Urgències i Emergències: Dr. Francisco Javier Escalada Roig 
Societat Catalana de Pediatria: Dra. Laia Vega Puyal 
Convidada per la Societat Catalana d'Anestesiologia, Reanimació i Terapèutica del Dolor: Dra. 
Marta Magaldi 
 
Excusen assistència:  
 
 
 
La reunió s'inicia a les 16:03 hores 

 

Lectura y aprovació de l’Acta del 8 d’octubre de 2024-  Aprovada 

 

Configuració final del grup de treball de Pediatria (Lluis Mallol)  
El Dr. Mallol, notifica la resposta de part del grup de treball de la Societat Catalana de 
Pediatria,  creuen  que no seria convenient la creació d’un grup de treball pediàtric del CCR 
perquè seria duplicar tasques, reunions i no seria operatiu.  
Se li pregunta: Crear un nou grup i que s’incorporés algun operatiu més, algun de fora? la 
resposta continua sent la mateixa no li veuen cap utilitat i no tenen cap interès. Tenint en 
compte que tot el que s’ha fet fins ara guies , cursos, etc. ho ha fet sempre el grup de la 
catalana de pediatria.  
No es nega a que ningú que es vulgui incorporar per a portar tanques concretes, com 
tècniques per la bàsica. Donat que la bàsica és el que menys treballa el comitè perquè ara la 
seva línia és mes l’intermedi i avançat pel GIC.  Però el comitè no és qui, per a dir que no per 
a que el CCR no convoqui un grup de treball. Encara que ells no tenen una opinió favorable.  
En el cas que es creï després es veurà si és operatiu o no, o si entren en contradicció un comitè 
amb l’altre. 
El Comitè de la Catalana seguirà fent el mateix que fins ara sense varia gens, donat que els 
resultats son molt positius, en la quantitat de cursos que porten realitzats. 
Se li fa la pregunta que;  si es creès un grup pediàtric des del CCR si es presentaria algú del 
CRCP pediàtric? En resposta és que no pot assegurar que es presenti ningú. Ja que és difícil 
que es presentin a un grup que no li troben cap utilitat. 
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S’obre votació: Respostes de la resta dels membres:  
Montse Vila, no veu massa sentit crear un grup si la SCP no ho veu clar , potser es posar 
masses esforços en una cosa que té poques opcions d’anar endavant. Seria millor trobar 
altres alternatives com millorar la comunicació, intentar involucra-ho amb coses que faci el 
CCR, donat que no pot crear malentesos. 
Sonia Moreno: Li veu un problema si entrem en conflicte amb una de la societat membres, 
millor seria buscar altres vies. 
Alex Romero: no li troba el sentit a duplicar quan ja funcionen bé autònomament, no veu que 
s’hagi de crear cap grup. 
Lluis Mallol: Comenta que quan se acabi l’any,  faran la memòria i que el director i subdirector 
del CCP vinguin a la reunió del  consell i que la pressentin, i que aquest seria un bon moment 
de mirar altres possibilitats de col·laboració. 
Ricard Hernandez: Considera que sí seria bo 
JC Ruiz: comenta que és bo que el CCR tingui un grup de treball de pediatria i de totes les 
àrees de coneixement. 
Donada a majoria de votacions, El Consell decideix no crear el grup de treball però sí en 
treballar per apropar postures i la comunicació. 
 
Suport Vital Centres Educatius. Petició recolzament (Ricard) 
El president informa que les dues coordinadores ( Anna i Montserrat)  han mostrat l’interès 
de que haurien de tenir més recolzament i volen que la figura del Dr. Xavier Escalada faci d’ 
enllaç amb la junta i el programa, i que es consolidi. No hi ha oposicions i s’aprova aquest 
punt. 
 
Trobada a Madrid CERP i propera reunió (Ricard) 
El President fa una explicació del dia que va anar a Madrid, amb motiu de la jornada mundial 
de conscienciació de l’aturada cardíaca, el 16 d’octubre. Que tot va anar molt bé, amb bona 
rebuda i ocasió per intercanviar algunes converses amb membres i president del CERP.  
Notifica  que dintre del Congrés de Galicia (Congrés anual CERP) si que hi haurà una reunió 
ordinària on el CERCP explicaran las línies estratègiques en vers de l’ERC,  
Totes les societats vinculades al CERPC van com a representant, en aquest cas el president i 
el representat institucional. 
A la propera junta es notificarà si hi ha alguna cosa a dir. 
El DR. Mayol dona explicacions del grupo Español, com té un curs seu i difereix amb el del 
ERC en contingut i temps no se arriba a cap acord amb l’ERC. 
El curs d’instructor GIC ja no està acreditat pel grupo Español de Pediatria. 
 
 
Pressupost 2025 i política de petites despeses (Marc Bausili) 
El tresorer ha enviat un  document amb la proposta del 2025, amb una despesa estructural 
lògica i que estima que pel balanços del 2024 ens podríem permetre. Com l’estructural 
augmentaria el percentatge (aproximadament un 20%) per la incorporació de la figura del 
coordinador general, s’ intentaria mantenir la despesa destinada a la part formativa, entre 
d’altres la del grup de suport vital a les escoles. La despesa global estimada arribaria quasi 
als 500.000 euros en total.  Considera que és una proposta prudent i gens ambiciosa., donat 
al tancament a setembre el benefici comptable ja estava per sobre dels 60.000 euros.  
S’aprova aquest punt sense oposicions, adjuntant el document de pressupost 2025 a aquest 
acte.  
Com a altres mesures d’estalvi i operativitat, es comenta que s’ha parlat amb l’Acadèmia per 
a poder realitzar els cursos BIC a les instal·lacions de l’Acadèmia amb un preu raonable.  
Dra. Vila, comenta que es podria destinar algun augment a les beques, per a que siguin 
projectes de qualitat científiques perquè els 6.000 euros és poc pels treballs de recerca. 
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Es comenta que el programa de centres educatius poc a poc a de passar al departament per  
tant les despeses han d’anar baixant. 
 
Propostes per  petites despeses.  Hauria de ser fora de tresoreria,  acordat per junta amb el 
que s’ha parlat sempre,  transparència, coneixement i consens d’algunes altres coses com de 
forma rutinària:  Inscripcions, professorat,  dietes i desplaçaments 
Congrés de l’ERC, pensar en una bossa de 2 inscripcions per societat, si ha de passar per junta 
qui o que, grup de treball, sí com qui, i establir un únic canal de sol·licitud 
Altres cursos i congressos: com s’elabora,  qui el demana;  els grups de treball ho han de 
gestionar i presentar sol·licituds. 
En el cas de persones que ho demanen i que tenen a veure amb el CCR:  qui a de ser, com a 
de participar en aquesta autoria , quin és el cost econòmic, també una sol·licitud i un  canal. 
Per tant ha d’entrar el grup de treball en aquesta valoracions. 
Professorat, a de regnar més les transparència i treballar el pressupost de cada curs. 
Dietes i desplaçament que es tregui dels balanços dels cursos  
En Pablo té que presentar abans de la junta, del més vinent, un document que inclogui un 
acord entre tresoreria, comitè científic i el que ell havia proposat. 
 
Àrea específica coneixement- SVB, selecció de líder (Sònia / Ricard) 
De la proposta enviada anteriorment, no s’ha obtingut la resposta esperada ni el perfil 
específic. Per votació de les propostes rebudes,  s’aprova la candidatura d’en Jordi Sabanes i 
s’acorda que des de secretaria se li notificarà. El coordinador general ha de valorar com 
quedarà aquest grup i presentar-li a la resta de membres. El President notificarà al Sr. 
Montoya com a deferència a la seva trajectòria. 
 
Pla formació PLANUC / Pla director malalties cardio vasculars (Ricard) 
En Xavier Jiménez Fàbregas ens ha demanat cooperació i assessorament en un pla de 
formació adreçat a la població en general,  que se està gestant des de planuc. El President 
s’ha de reunir per a saber  quins seria el contingut i objectius d’aquest projecte i poder enviar 
a la persona més adient.’, i que aquesta reporti a junta. 
 
Renovació representats (Marc Bausili) 
En Assemblea ordinària, de la Societat Catalana d'Anestesiologia, Reanimació i Terapèutica del 
Dolor, va ser escollida per a representar al CCR a la Dra. Marta Magaldi, present a la Junta 
com a oient, i rellevarà al Dr. Marc Bausili. El Dr. Alex Romero renovarà en la junta del CCR. 
En Marc Bausili, deixa de pertànyer a la Junta de Representants.  
Les societats (anestesia i socmue) estan valorant  que el  representant de la Socmue continuï 
com a president uns 6 mesos més i que el relleu sigui com estava establert anteriorment,  
donat que la representant de la Societat Catalana d’Anestèsia és nova com membre del 
Consell i ha d’assumir la presidència. Aquesta decisió és potestat dels presidents de les 
Societats constituents. El president informa que no és una decisió en ferm per cap de les 
parts i que mantindrà informada a la Junta de les decisions que es prenguin i que li siguin 
comunicades. 
 
Sol·licitud membres jurat / comitè científic 
Modificar el document  d’organigrama substituint la figura del líder de gestió de coneixement 
per la del coordinador general. Tanmateix s’ha d’actualitzar el document al web del CCR. 
S’aprova el document enviat por el comitè científic, annex a aquesta acta.  
 
El comitè científic sol·licita que cada societat presenti un membre de la seva societat al 
comitè científic, que faran les valoracions de premis i beca i a més han d’estar integrats amb 
un treball més continuat. Queda pendent que cada societat presenti un representant.  
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Variació de dates junta de desembre  
Es sol·licita un canvi de dia per la propera junta, del 10 al 17 de desembre i que la junta sigui 
una hora més tard  per a poder anar a sopar.  
Es votarà a nivell Intern el dia de la propera junta.  
 
 
Precs i preguntes  
Dr. Molina; amb motiu de l’acreditació de població cardio protegida, visita a l’Ajuntament de 
Botarell amb la Dra. Vallverdú, una experiència molt bona i molts col·laboradors.  Hi han uns 
petits detalls que es van exposar a l’alcalde, protecció civil, mestres, etc.  per tant es va quedar 
que es farien unes petites rectificacions a la memòria que tenen feta i la Dra. Vallverdú ho 
enviaria. I a partir d’aquí ja s’aprovaria 
Queda pendent d’actualitzar el document per la valoració d’espai cardioprotegit. 
 
  

La reunió s'acaba a les 18:25  hores 


